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و  درمان  بهداشت،  وزارت  اطلاع رسانی  مرکز  رئیس 
آموزش پزشکی گفت: تاکنون ۱۴۱ هزار و ۵۹۱ نفر به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۵۶ نفر در 
۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور 
به ۷ هزار و ۵۶۴ نفر رسید و خوشبختانه تاکنون 111 
هزار و 176 نفر از مبتلایان به طور کامل بهبود یافته اند.
کیانوش جهانپور روز گذشته درباره آخرین آمار ابتلای 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از آن در 
اساس  بر  )هفتم خرداد(  دیروز  تا ظهر  افزود:  کشور 
گزارش آزمایشگاه ها و دانشگاههای علوم پزشکی دو 
هزار و ۸۰ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور 
شناسایی شد. از بین مبتلایان جدید، ۴۱۲ مورد بستری 
و هزار و ۶۶۸ )۸۰درصد( نفر از موارد سرپایی و افراد در 

تماس با مبتلایان بودند که شناسایی شدند. با در نظر 
گرفتن موارد جدید، مجموع بیماران مبتلا به کووید- ۱۹ 

در کشور به ۱۴۱ هزار و ۵۹۱ نفر رسید.
رئیس مرک روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی ادامه داد: در طول ۲۴ ساعت 
گذشته ۵۶ بیمار دیگر مبتلا به کووید۱۹ در کشور جان 
خود را از دست دادند و از زمان شیوع این بیماری در کشور 

تاکنون ۷ هزار و ۵۶۴ نفر جان خود را از دست داده اند.
جهانپور بیان کرد: بر اساس این گزارش ها تاکنون ۱۱۱ 
هزار و ۱۷۶ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در کشور 
بهبودیافته و از بیمارستان ترخیص شده اند. ۲۵۵۱ نفر 
از این بیماران نیز در وضعیت شدید این بیماری و به 
نوعی بحرانی تحت مراقبت در بخش های آی سی یو 

قرار دارند که امیدواریم شفا پیدا کنند.
وی گفت: از مجموع بیش از دو میلیون مورد مشکوک، 
تا کنون ۸۵۶ هزار و ۵۴۶ آزمایش تشخیص کووید۱۹ 

در کشور انجام شده است.
وضعیت  کماکان  خوزستان  استان  افزود:  جهانپور 
قرمز دارد، در بقیه نقاط کشور وضعیت بهتری داریم. 
توصیه مکرر و تکراری وزارت بهداشت این است که 
مردم همچنان اصول بهداشتی مانند شست و شوی 
مداوم دست ها و فاصله گذاری اجتماعی را رعایت 
کنند. امیدواریم در کلانشهرها به خصوص تهران که 
میزان رعایت اصول بهداشت فردی و اجتماعی کمتر از 
میانگین کشوری است نیز شاهد دقت بیشتر مردم در 

رعایت اصول پیشگیرانه باشیم.

111 هزار و 176 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

خبر

آن پدر اول خود را هزار بار کشته...
اول سخنان دادستان گیلان 
را بخوانید و سپس پاسخ یک 
پرسش را از دادستانی گیلان 
می پرسیم که آقای دادستان 
برای  ویژه  دستور  حالا  که 
رسیدگی داده اید لطفا از آن 
قاضی ناآگاه و مقصر در این 
پرونده سوال کنید چرا وقتی 
دخترک 14 ساله به قاضی دادگاه در تالش التماس می کرد و 
گریه زاری داشت که مرا تحویل پدرم ندهید و به گفته شاهدان 
رومینا با گریه می گفته اگر مرا تحویل بدین مرا می کشند... 
یک درصد آن قاضی فکر نکرد که دخترک خطر را دیده که 

فریاد می زند؟!
از طرفی بسیاری از دوستان ما در تالش از تعصب و خلق خوی 
خاص مردمان تالش می گویند که در هر حال همه ایرانیان 
نسبت به مسائل اینچنینی حساسند )درست و غلطی اش 
بحث ما نیست( ولی برخی مناطق مثل تالش یا شهرهایی 
در خوزستان و... وسواس و حساسیت بیشتری است. اگر یک 
روانشناس کنار قاضی پرونده بود اگر یک جامعه شناس حرف 
های دخترک را می شنید امروز این اتفاق ناگوار دل همه ما 

را نمی آزرد...
دادستان گیلان می گوید پدرش با چرب زبانی اعتماد قاضی را 
جلب کرده؛ بنابراین یک چنین قاضی اگر یک قاتل هم چرب 
زبان باشد حتما تحت تاثیر از گناه او می گذرد یعنی لیاقت 
قضاوت ندارد. امروز پدر رومینای 14 ساله منفور و محکوم 
جامعه است. یکی نوشته چون ولی دم خودش هست پس 
اعدام نمی شود! مردم ما و آنکه این را نوشته یا احساس پدری 
ندارد یا اصلا نفهمیده مانند قاضی تالشی... این پدر قبل از 
کشتن دخترش مرده است نه یکبار که هزار بار! هر بار که اقوام 
و همسایه ها و خانواده به پدر سرکوفت می زدند. که دخترت 
با یک مرد 28 ساله رفت و آمد می کند پدر یک دشنه در قلب 

خود فرو کرده است.
برای این پدر مرگ زیباترین هدیه است تا از این همه زخم 
زبان راحت شود. یقینا کار آن پدر نابخشودنی است ولی خانواده 
آن مردک 28 ساله و خود بی وجدانش به اضافه جامعه رو به 
انفجار ما و به اضافه قاضی ناآگاه و همه افراد این جامعه از 
جمله من و شما کمتر و متولیان مملکت که کشور را و مردم 

را به اینجا رسانده اند در این فاجعه نقش دارند.
از این نمونه ها بوده و خواهد بود مگر اینکه سران و تصمیم 
گیران مملکت و آن ها که می دانند و می توانند تاثیر داشته 
باشند اما سکوت کرده اند احساس وظیفه کنند و جامعه را از 
یک انفجار وحشتناک نجات دهند. بخش زیادی از نابهنجاری 
های جامعه مربوط به اقتصاد است که فرهنگ و بنیان خانواده 
را مستقیم تحت تاثیر قرار داده است. وقتی فرزندان آقایان با 
لوکس ترین خودروها در همان تالش جلو نوجوانان و جوانان 
رژه می روند و یک نوجوان آرزوی عکس گرفتن با یک خودرو 
آنچنانی را دارد معلوم است با یک بوق و یک لبخند گرگ هایی 

در لباس میش پایش می لغزد.
به عنوان یک شهروند و یک روزنامه نگار خواهش می کنم 
که از این موضوع براحتی جامعه عبور نکند و به دنبال قاتل 
بروسلی نباشیم... آن پدر مقصر اول و آخر است ولی ببینید 
جامعه اورا به کجا رسانده است. آن پدر خیلی وقت پیش از 
قتل دخترش مرده است. مرگ برایش بهترین مجازات و شیرین 
ترین هدیه است. رومینا قربانی جامعه طبقاتی است. جامعه 
ای با این همه ناهنجاری ها و معضلات و عقده های روانی! 

گناه مسببین کمتر از گناه پدر رومینا نیست...

در  از خشونت خانگی  تاسف  ابراز  با  رئیس جمهوری 
تالش ، دستور تسریع در رسیدگی به لوایح منع خشونت 

را صادر کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
دفتر هیات دولت، در جلسه روز چهارشنبه هیات دولت 
که به ریاست حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی 
برگزار شد، وزرای امور اقتصادی و دارایی، صنعت، معدن 
از  نیز  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  و  تجارت  و 

اصلاح قیمت ها در بازار بورس و برنامه آزادسازی سهام 
عدالت، سامان دهی خودرو و مهار کرونا در بسیاری از 

نقاط کشور، گزارش دادند.

اصلاح مصوبه مربوط به ممنوعیت کشت برنج خارج از 
استان های گیلان و مازندران

در این جلسه هیات وزیران با هدف ایجاد زمینه بهره وری 
حداکثری از منابع آب و خاک کشور و استفاده از ظرفیت 

بالقوه بوجود آمده منابع آبی در استان خوزستان جهت 
با  برنج،  محصول  به  کشور  نیاز  عمده  بخش  تأمین 
اصلاح مصوبه مربوط به ممنوعیت کشت برنج خارج از 
استان های گیلان و مازندران و الحاق یک تبصره به آن 

موافقت کرد.
به موجب تبصره مذکور، در صورت وجود شرایط منابع آب 
سطحی مناسب در هر سال در استان خوزستان، با پیشنهاد 
سازمان آب و برق خوزستان و تصویب کارگروه سازگاری با 
کم آبی استان، مناطق با منابع آب سطحی مناسب، از اجرای 

این تصویب نامه فقط برای همان سال معاف هستند.
در ادامه این جلسه، هیات وزیران آیین نامه اجرایی بند 
)الف( تبصره )۱۸( قانون بودجه سال ۱۳۹۸ کل کشور را 
با هدف اجرای برنامه اشتغال گسترده و مولد از طریق 

کمک های فنی و اعتباری تصویب کرد.
براساس این آیین نامه، سازمان برنامه و بودجه کشور 
می تواند بخشی از اعتبارات این آیین نامه اجرایی را جهت 
اجرای برنامه های تحریک تقاضای داخلی برای کالاهای 
با  مصرفی بادوام، واسطه ای و سرمایه ای تولید داخل 
اولویت تحریک تقاضا بر روی زنجیره ارزش تولید حسب 
پیشنهاد دستگاه اجرایی، براساس دستورالعمل مشترکی 
که توسط سازمان، دستگاه های اجرایی و بانک مرکزی 

تهیه می گردد، صرف نماید.
 سازمان برنامه و بودجه هم مجاز است به منظور تسهیل 
تامین وثایق لازم برای اجرای برنامه های موضوع این 
آیین نامه  این  اعتبارات  از  بخشی  اجرایی،  آیین نامه 
ضمانت  صندوق های  سرمایه  افزایش  برای  را  اجرایی 
سرمایه گذاری، صندوق بیمه کشاورزی و صندوق های 
حمایت از توسعه سرمایه گذاری در بخش کشاورزی و 
عشایری مشارکت کننده در برنامه های مذکور صرف کند.

رئیس اداره حفاظت محیط زیست شیروان گفت: ۲ راس 
بره میش وحشی و پنج بهله جوجه سارگپه در هفته اخیر 

توسط مردم به این اداره تحویل شده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، حمید فخرانی روز 
گذشته اظهار داشت: این وحوش که ممکن است به دلایلی از 
جمله شکار مادر توسط شکارچیان و یا دیگر وحوش سرگردان 
بودند،  توسط شهروندانی که برای جمع آوری گیاهان دارویی 
به دامن طبیعت رفته بودند، پیدا شده و برای تیمارداری و 

تعیین تکلیف به محیط زیست تحویل داده شدند.
وی با اشاره به سالم بودن حیوانات تحویل شده، گفت: هر 

ساله با آغاز فصل زایمان حیات وحش، خصوصا میش و 
بز وحشی و آهو، تعدادی از بره و بزغاله های تازه متولد 
شده که اکثرا به صورت غیرطبیعی از مادر خود دور افتاده 
و تنها شده اند، به عوامل محیط زیست سپرده می شوند.

در  زیست  محیط  دوستداران  به  توصیه  ضمن  فخرانی 
خصوص پرهیز از جابه جا کردن بچه های این حیوانات، 
اگر شهروندان  مواردی  در صورت مشاهده چنین  افزود: 
نوازش  و  زدن  دست  از  کنند  می  مسوولیت  احساس 
حیوانات خودداری کرده و تنها مورد را به محیط زیست 
از طبیعت جدا شوند  اطلاع دهند چرا که اگر حیوانات 

چه بسا که دیگر قابلیت انطباق و بازگشت به طبیعت را 
از دست داده و از چرخه زیستی خود خارج شده و حالت 

طبیعی خود را از دست می دهند.
سارگپه، پرنده ای شکاری از راسته شاهین سانان و قوشیان 
است که از عقاب کوچک تر است و جثه ای متوسط و 
توپُر، سری کوچک و گرد روی گردنی کلفت، بال های پهن 
و دمی کوتاه دارد که رنگ پر و بال آن بسیار متنوع است.

این گونه از جمله پرندگان شکاری است که از حیوانات 
کوچک نظیر خرگوش و پرندگان کوچکتر تغذیه کرده و 

نقش بسیار مهمی در کنترل جمعیت جوندگان دارد.

خبر اول

محیط زیست

پس از حادثه »خشونت خانگی در تالش« رخ داد؛

صدور دستور تسریع در رسیدگی به لوایح منع خشونت از سوی روحانی

۲ بره و پنج جوجه سارگپه به محیط زیست شیروان تحویل داده شد

کرونا در ایران

 سرمقاله

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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3 اجتماعی

قتل دخترک چهارده ساله ای به نام »رومینا اشرافی« توسط 
پدرش  طبق آنچه در چنین مواقعی انتظار می رود، بلوا به پا 
کرده و مطابق معمول چنین هنگامه هایی؛ رهزنان اینگونه 
فرصت ها، وقت را مغتنم شمرده و هرکدام از سویی در حال 
نیشدر زدن به این زخم تازه هستند تا از ترشابه های بیرون زده 
از آن، کوبه ای برای کوفتن بر سر سنت و مذهب و حاکمیت و 
فرهنگ و قانون و داشته های اجتماعی و مدنی این سرزمین 
بسازند تا برای مدعیات و بافته های ذهن های خویش، 
ادله های رنگارنگ دست و پا کنند. عجب فرصتی است این 
فرصت برای آنان که با اسم رمز »قتل ناموسی«، غیرت دینی 
مردم را به صلابه بکشند و با نام »حقوق بشر«، فقه و حقوق 
اسلامی را الکن و ناکارآمد و غیر روزآمد معرفی کنند و به نام 
مدرنیته، سنت های اجتماعی و فرهنگی این مردم را به کل 
زیر سوال ببرند و به نام ازادی و انتخاب، حیا و مناعت طبع و 
تهذیب نفس را، سینه دیوار بگذارند و خلاصه دو دستی خاک 
بر سر مردم این دیار بریزند که چرا شما به هیات و هیبت از 
ما بهتران که مهتران ما و شمایان در غرب هستند در نمی 
آیید و از این فلاکت دین زدگی و غیرت و سنت، رها نمی 
شوید تا دخترکانتان را اینگونه در خواب با داس ذبح نکنید؟ 
آخر شما ملت عقب افتاده )!( چرا مانند ما منور الفکرهای 
آلامد و امروزی از خواب گران دین زدگی و مذهبی اندیشی 
بیدار نمی شوید و شولای فرهنگ و تربیت سنتی و باورهای 
مذهبی و دینی تان را به کناری نمی افکنید تا ما ردای فاخر 
آزادی و انتخاب و مدرنیته و روز آمدی را به تنتان کنیم؟ 
کسی هم نیست از این مدعیان همیشگی و زعمایشان که 
در چنین بزنگاه هایی داشته های فرهنگی و اجتماعی بومی 
این سرزمین را چون مظنونین همیشگی فرا می خوانند و 
عتاب و خطاب قرار می دهند بپرسد: گیرم پدر عقل باخته ای  
به واسطه رابطه خارج از عرف دختر 14 ساله اش با یک مرد 
35 ساله  که مدعی عشق دخترش بوده و یا شاید اختلاف 
مذهبی و یا عکس هایی که آن مرد 35 ساله از دختر این پدر 
حالا قاتل، در صفحات مجازی اش گذاشته، به سرش زده و 

دست به چنین قتل جنون آمیزی زده؛ چه ربطی دارد به کلیت 
دین و مذهب و سنت و قانون و فرهنگ و باورهای این مردم 
و حاکمیت برخاسته از آن؟ اگر این دخترک مقتول در 14 
سالگی به عقد این مرد 35 ساله در می آمد همین شمایان 
همیشه مدعی، فریاد و فغانتان به هوا بر نمی خواست که چرا 
در مقابل »کودک همسری« قانونی نداریم و این سنت های 
زشت و بدوی که دختر باید زود شوهر کند، مخالف حقوق زن 
است و این نشانه یک جامعه عقب افتاده است؟ غیرت دینی 
مردم این سرزمین را به نام »قتل ناموسی« آماج هجمه و 
تهمت و هتاکی هایتان قرار می دهید در حالی که در جلوی 
چشمتان همین غیرت دینی بوده که جوانان غیور این خاک را 
برانگیخته که تا دوردست ها بروند و خونشان را بلاگردان مردم 
این دیار کنند تا مبادا دست وحوشی سنگدل تر از این جانور 
مسما به نام پدر؛ به ناموس این سرزمین برسد؟ اصلا کجای 
دین برات چنین وحشی گری ای را به نام غیرت داده است؟ از 
ابتدای خلقت تا به امروز هر معرفت شناسی و هر متدولوژی 
ای، چه بشری و چه الهی همیشه موجودات مختلفی را در 
دامان خود پرورانده که بیراهه را، راه دیده اند و برداشت سلیقه 
ای خود را جای اصل گرفته اند و بر صراط خود  عمل کرده اند، 
این چگونه اسباب تردامنی آن تفکر و معرفت شناسی را در 
چنین فقره هایی می دهد؟ از دل ایسم های رنگارنگ فلسفه و 
معرفت شناسی اجتماعی و سیاسی غرب؛ انواع وحشی گری 
ها چه در سر و شکل استثمار ملت های دیگر و چه در قالب 
جنگ های  ویرانگر جهانی بیرون آمده است. آیا ما باید -به 
تمامی- این تفکرات را فاقد هرگونه وجاهتی بدانیم و بالمره 
به دور اندازیم؟ مگر از دل دموکراسی غرب، هیتلر و فاشیست 
زاده نشد؟ آیا مردم سالاری را باید به سبب این فقره از انحراف، 
به کل بی ارزش و بی فایده بدانیم؟ مگر کم بزرگان و ذوات 
دین با ضربت و زهر اشقیاء که خودشان را از همه مسلمان 
تر می دانستند به شهادت رسیدند؟ مگر امروز دنبالچه همان 
اشقیاء تاریخی، حرامیانی نیستند که حاکمیت دینی و جوانان 
غیور این سرزمین اتفاقا با تمسک به اسلام راستین به جدال 
و قتال با آن ها پرداخته اند؟ پس چگونه می شود در چنین 
فقره های انحرافی به اسم قتل ناموسی، غیرت دینی و ناموس 
پرستی را اینچنین زیر ضرب گرفت که شما چه در لفافه و 
چه در آشکار گرفته اید؟ ابدا قصد دفاع از این جانوری که نام 
مقدس پدر را با خون به ناحق ریخته دخترش آلوده کرده ندارم 
و قطعا وحوشی که چنین سنگدلانه تیغ بر گردن دخترش 

که در پناهش بوده می کشد را لایق نام بلند و سپنتای پدر 
نمی دانم، اما یکبار نگاه کرده اید به ره آورد تهاجم فرهنگی 
مغرب زمین  که چگونه از طریق رسانه های قدرتمند جریان 
اصلی متولی فرهنگ سازی غربی، ضد فرهنگ اباحه گری و 
برهنگی را در مغز و ذهن جوانان این سرزمین پمپاژ کرده و به 

مدد تکنولوژی تا دورافتاده ترین دهات این سرزمین هم  نفوذ 
داده است؟ آیا همین شمایان نبوده اید که در رسانه هایتان به 
این ضد فرهنگ ها با اسم های دهن پر کن چون مدنیت و 
مدرنیته و آزادی و...، به خصوص به خاطر امیال سیاسی تان، 
ضریب دادید؟ آیا پایین آوردن سن ارتباطات ولنگارانه دختر و 
پسر محصول آن تفکری نیست که شمایان زیر بیرقش سینه 

می زنید؟ آیا زمانی که در حال ترویج این ضد فرهنگ منحط 
غربی بودید و برایش با هزار جادوی کلمات قشنگ و شاعرانه! 
مشروعیت های اجتماعی می تراشیدید و با هزار ترفند کلامی 
این ها را در جلوی چشم مردم این آب و خاک بزک می کردید 
و برعکس، داشته های مذهبی و سنتی و تاریخی  این مردم 
را به اسامی ای چون ارتجاعی و واپس گرا و چه چه، ملکوک 
و منکوب و  تحقیر و تخفیف و توبیخ می کردید، به این فکر 
می کردید که این ها چه بلایی می تواند بر سر مردمان ساده 
دلی که در جوامع سنتی تر این کشور با خرده های فرهنگ 
های بسیار هستند، می آورد و چه فاصله نسلی دهشتناکی از 

حیث فرهنگی ایجاد می کند؟ 
آیا نباید شک کرد که دلیل این همه هیاهوی شمایان در چنین 
فقره هایی و اشک تمساح ها و پرواز کرکس وارتان دور این 
نوع جنازه ها، نه از روی دلسوزی و سینه سوختگی که چیز 
دیگری است و علی النهایه و در هدف غایی تان می خواهید  
این مردم اعتقادات و داشته های دینی و آیینی و فرهنگی 
خویش را به کناری بیفکنند تا آدرس  بیراهه ای که قبله آمال 
و ارباب فکری و ذهنی شما نشان می دهد که همانا مغرب 
زمین و اندیشه های گلوبالیستی و پلورالستیک برخاسته از آن 
است به میان افکنید و محصولات آن که تساهل و تسامح 
های آنچنانی فرهنگی است را جایگزین کنید؟ آیا در این فقره 
و فقره هایی چون این، هم قاتل و هم مقتول قربانی اتفاقا 
پمپاژ ویرانگر فرهنگ نامانوس غربی به داخل و بزک کردن آن 
از سوی شمایان نیستند؟ مصداقا نگاه کنید به جامعه ترکیه 
که ذاتا جامعه با باورهای عمیق اسلامی است اما رویای غربی 
شدن و پیوستن به اتحادیه اروپا که از سوی امثال شما در آن 
جا سال ها است از سوی رسانه های آلوده، بر دست گرفته 
شده، چگونه آن خطه را رکورددار همان قتل هایی کرده که 
شمایان به آن »قتل ناموسی« می گویید؟ فقط ترکیه هم 
نیست که این مصیبت را در سطح کلانش در این منطقه دارد 
و هرکجا در این منطقه که امثال شما شیفتگان و شیداییان 
غرب و فرهنگ غربی در آن، قدرت رسانه ای و فرهنگ سازی 
یافته اند و چونان شمایان هموار کننده راه نفوذ منحط ترین 
زوایای فرهنگ غرب بوده اند، این معضل بیداد می کند. اقلیم 
کردی عراق نمونه دیگرش افغانستان تحت اشغال آمریکا جور 
دیگر و پاکستان و مصر و کشورهای دیگر غرب آسیا و بعضا 

شمال افریقا هرکدام به نوعی... 
اتفاقا این ایران اسلامی است که به خاطر پایمردی مردم و 
حاکمیتش بر اصول راستین دینی و فرهنگی و بومی خود 
و آلودگی کمتر به فرهنگ مهاجم مغرب زمین و مقاومت 
در مقابل آن در این منطقه پایین ترین آمار چنین قتل های 

وحشیانه ای را دارد.
البته این به معنای نادیده انگاشتن چنین موضوع مهمی و 
به خصوص این فقره فجیع اخیر نیست و قطعا باید برای 
از بین بردن این نوع ناهنجاری های اجتماعی که حتی کم 
آن هم می تواند جامعه را چنین ملتهب کند حتما راهکاری 
جست اما این راهکار از دل اندیشه های بویناک و چرکین 
جماعت غرب گرای شیدایی فرهنگ غربی بیرون نمی آید 
که حالا با پررویی مثل همیشه پر سر و صدا در جایگاه 
مدعی نشسته اند و دلسوزان واقعی مردم و نشانه های 
اقتدار و اشرافیت اخلاقی جامعه را در در جایگاه مظنون 
و متهم می انگارند. در حالی که قطعا یکی از متهمان به 
باید  وجود آمدن چنین مصائبی، خودشان هستند، بلکه 
و  اسلامی  راهگشای  های  اندیشه  درون  از  را  آن  راهکار 
ایرانی خودمان بیابیم که چون آب حیات است و ما به قدر 
کفایت در فرهنگ گران سنگ بومی خود نشانه های فرهنگ 
ساز و مدنیت پرور داریم که می تواند علاج واقعی چنین 

ناهنجاری های اجتماعی و فرهنگی باشد...

اختصاصی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

مدعیان و مظنونین همیشگی »قتل های ناموسی«
یکی از متهمان اصلی به وجود آمدن چنین وضعیتی »خودتان« هستید!

رضا تواضعی

  نویسنده

غیرت دینی مردم این سرزمین را به نام 
و  و تهمت  آماج هجمه  ناموسی«  »قتل 
هتاکی هایتان قرار می دهید در حالی که 
در جلوی چشمتان همین غیرت دینی بوده 
که جوانان غیور این خاک را برانگیخته که تا 
دوردست ها بروند و خونشان را بلاگردان 
مردم این دیار کنند تا مبادا دست وحوشی 
سنگدل تر از این جانور مسما به نام پدر؛ 
به ناموس این سرزمین برسد؟ اصلا کجای 
دین برات چنین وحشی گری ای را به نام 

غیرت داده است؟ 

زمانی که در حال ترویج این ضد فرهنگ 
منحط غربی بودید و برایش با هزار جادوی 
کلمات قشنگ و شاعرانه! مشروعیت های 
ترفند  هزار  با  و  تراشیدید  می  اجتماعی 
مردم  چشم  جلوی  در  را  ها  این  کلامی 
این آب و خاک بزک می کردید و برعکس، 
تاریخی   و  سنتی  و  مذهبی  های  داشته 
این مردم را به اسامی ای چون ارتجاعی 
و واپس گرا و چه چه، ملکوک و منکوب 
و  تحقیر و تخفیف و توبیخ می کردید، به 
این فکر می کردید که این ها چه بلایی 
می تواند بر سر مردمان ساده دلی که در 
جوامع سنتی تر این کشور با خرده های 
فرهنگ های بسیار هستند، می آورد و چه 
فاصله نسلی دهشتناکی از حیث فرهنگی 

ایجاد می کند؟ 
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اجتماعی

آفت  مجلس
استارت  يازدهم  مجلس 
زد. اگر تا روز رستاخيز شما 
مجري ديگري غير از »هرمز 
شجاعي مهر و مسعود روشن 
پژوه« را در برنامه خانواده و 
مسابقه محله تلويزيون ديديد 
برنامه هاي افتتاحيه مجالس 
شورا هم تغيير خواهد كرد. 

هرچند بعضي آیتم ها مثل سوگند تعريف شده است.
در ميان همه حرف ها و برنامه ها و حتي تزئينات و تمجيدات 
تكراري آنچه می تواند مجلس شورا را از خوار شدن بيشتر 
نزد مردم نجات دهد عمل به سه توصيه مهم رهبري معظم 
يعني: پرهيز از حاشيه و دخيل نبودن انگيزه هاي سياسي، 
حزبي، قومي و طايفه اي در تصميمات و پندار و رفتار و كردار 
نمايندگان است كه در واقع  نطفه همه آسيب هايي است كه 
در ده دوره گذشته باعث سقوط جايگاه رفيع مجلس از »راس 

امور« به »پس امور« شده است!

»همیشه رو به جلو«!
تهران  و  بود   1٩7۴ سال 
میزبان بازی های آسیایی. 
سوخته  آفتاب  ای  چهره 
به  قلبی  خود  ورای  در  که 
در خود  مهربانی خوزستان 
یاد  به  نامی  بود،  نهفته 
پور،  کویتی  قاسم  ماندنی، 
در  را  امدادی  برنز ۴٠٠ متر 
رشته دومیدانی نصیب تیم میزبان کرد. همان زمان که 
هم تیمی اش فرامرز آصف، برنز پرش سه گام را کسب 

کرد.
اما صد افسوس که چنین میزبانی های ارزشمندی دیگر 
نصیب کشورمان نشد و مدال های ورزشی تک ستاره ها 
هم به تدریج رنگ و روی خود را از دست داد. قهرمانان 
ورزشی هم یا در پیج و خم امرار معاش فراموش شدند و 

یا در هزارتوی اعتقاد و اقتدار، کوچیدند.
حالا که خبر درگذشت این قهرمان ملی رسانه ای شده، 
جستجوی  یک  با  را  نزولی  سیر  این  دلیل  بتوان  شاید 
ساده در تصاویر گوگل ریشه یابی کرد. هرچند برای چنین 
مسائلی دلایل گوناگونی دست به دست هم می دهد و 
نتیجه ای را رقم می زند، اما این تصاویر نشان می دهد چه 
مسائلی بیشتر در جامعه ما جذابیت دارد و در واقع ما در 
سال های متمادی به چه چیزهایی بیشتر توجه کرده ایم 

که حالا حاصل کاشته هایمان را برداشت می کنیم.
در نتایج جستجوی گوگل، تنها سه تصویر از مرحوم قاسم 
کویتی پور دیده می شد و باقی همه بی حاصلی و بی 

خبری بود. افسوس...
پانوشت:

در  جلو«  به  رو  »همیشه  شعار  با  که  مسابقات  آن  در 
مجموعه های ورزشی آزادی )آریامهر آن زمان(، شیرودی 
)محمدرضاشاه،  دیگر  ورزشگاه  و سه  زمان(  آن  )امجدیه 
سوگند  برزگر،  منصور  شد،  برگزار  آپادانا(  شاهنشاهی، 

ورزشکاران را قرائت کرد.
در این دوره، در مجموع ۲۰۰ مدال طلا توزیع شد. ۱۹ کشور 
موفق به کسب نشان و ۱۵ کشور موفق به کسب نشان 
طلا در این رقابت ها شدند. ژاپن برای هفتمین بار پیاپی 
موفق ترین کشور شرکت کننده در بازی های آسیایی شد 
با ۳۶ نشان طلا و  ایران  دریافت کرد.  و ۷۵ مدال طلا 
جمهوری خلق چین با ۳۳ مدال طلا در رتبه های بعدی 
رژیم  تیم  حضور  رویداد  این  مهم  نکات  گرفتند.از  قرار 

صهیونیستی در مسابقات تهران بود.

استاندار البرز با اشاره به موفقیت این استان در پرداخت 
تسهیلات تولیدکنندگان گفت : البرز در رفع موانع تولید 

در کشور پیشتاز است.
به گزارش »دنیای هوادار«، عزیزاله شهبازی در نشست 
ستاد تسهیل و رفع موانع تولید البرز افزود: سال گذشته  
۱۰ درصد تسهیلات مصوب کل کشور را جذب کردیم و در 
جذب اعتبارات تبصره ۱۸ نیز حایز رتبه دوم کشور شدیم.
وی ادامه داد: مشکلات تولیدکنندگان، سرمایه گذاران 
و فعالان اقتصادی باید از نزدیک رصد شود تا بتوانیم با 

کاستی ها و موانع آن ها آشنا شویم.
شهبازی گفت: تاکنون امور به خوبی طی شده و امید 
عنوان  تحت  رهبری  معظم  مقام  منویات  پیرو  است 
جهش تولید، بتوانیم امسال نیز همانند سال گذشته 
توفیقات ارزشمندی در راستای تحقق شعار سال در البرز 

رقم بزنیم.
استاندار البرز افزود: چند تفاهم نامه ملی در البرز منعقد 
شده که یکی از اهم آن ها پروژه اشتغال مهارت محور 
است و البرز پایلوت کشور شد از این رو در طول سه سال 

چند هزار اشتغال به واسطه این امر ایجاد خواهد شد.
استاندار البرز با قدردانی از همراهی و تعامل مردم، گفت: 
از دولت تقدیر ویژه داریم که با عنایت ویژه به استان 
البرز، هدیه بزرگی به فعالان اقتصادی استان داد و سه 
شهرک بزرگ صنعتی البرز از شعاع ۱۲۰ کیلومتری خارج 
شدند و اشتهارد به عنوان یک شهرستان کمتربرخوردار با 
این لغو ممنوعیت به بهشتی برای سرمایه گذاری تبدیل 

شده است.
وی افزود: براساس وضعیت استان البرز و محورهایی که 
وزیر  کشور به عنوان سخنگوی ستاد اقتصادی کشور به 

استان ها ابلاغ کرده اند، برنامه ریزی خواهیم داشت.
شهبازی ادامه داد: مدیران واحدهای تولیدی و صنعتی 
البرز بدون واسطه می توانند مشکلات و موانع خود را با 
استاندار در میان بگذارند و پروتکل ها زمان بر از سر راه 

فعالان اقتصادی برداشته می شود.
وی گفت: با همراهی رئیس کل دادگستری، دادستان 
در مجلس شورای  مردم  نمایندگان  البرز،  استان  مرکز 
اسلامی و طبق بیانات رئیس جمهوری  دست مودت و 
دوستی را دراز می کنیم تا استان متراکم و مهاجرپذیر 
البرز در سال جاری آرامش بیشتری داشته باشد و به دور 
از حواشی با اتحاد و هم افزایی شاهد شکوفایی استان 

البرز باشیم.
استاندار البرز با اشاره به ظرفیت های استان در سطح 
ملی افزود: با انسجامی که در درون استانداری و استان 
البرز وجود دارد و همراهی و ارشادهای نماینده ولی فقیه 

در استان البرز شاهد بالندگی استان البرز باشیم.
وی اضافه کرد: طی چند سال خدمتم در استان البرز 
همواره اعلام کرده ام که اگر صاحبان واحد های تولیدی 
و سرمایه گذاران مراجعه کنند و گلایه ای از عدم توجه 
و ممانعت دستگاه های اجرایی و کندی روند خدمات 
رسانی برای توسعه و ایجاد واحد داشته باشند، جایزه 
دریافت خواهند کرد چراکه تسریع و تسهیل رسیدگی به 

امور ارباب رجوع را یک اصل مهم می دانم.
در نشست ستاد تسهیل و رفع موانع البرز در خصوص 
از  تامین سرمایه در گردش واحدها و استفاده بیشتر 
بررسی  و  بحث  بازسازی  و  نوسازی  مربوط  تسهیلات 
صورت گرفت و مقرر شد در جلسه آینده چهار بانکی 
که بیشترین همراهی و تعامل را با این ستاد داشته اند 

معرفی و تقدیر شوند.
 همچنین در نشست بعدی بنا به گفته استاندار البرز 
برترین مدیران که همراهی بیشتری برای رفع موانع تولید 

داشتند نیز مورد قدردانی قرار می گیرند.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار البرز«:

البرز در رفع موانع تولید پیشتاز است

نخود هر آش!

نوستالژی

مدیرکل آموزش و پرورش البرز گفت: والدین مراقب 
رفتارهای استرس زا درایام امتحانات که به عنوان یک 
عامل مهم درعدم تمرکزدانش آموزان درجلسه امتحان 

تاثیرگذاراست، باشند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سالارقاسمی 
روز گذشته با اعلام این مسئله اظهارداشت: دلیل اصلی 
یا درس  تنبلی  به  نگرانی همیشه مربوط  استرس و 
نخواندن و نفهمیدن محتوای درس ها نیست بلکه این 
مهم نتیجه تاثیرات و تبعات دلهره و به هم ریختن روح 

و روان دانش آموزان است.
وی خاطرنشان کرد: استرس دردانش آموزان فعال و 
درس خوان نیز بروز و آن ها را در زمان امتحانات و 
حتی پس از آن افسرده، پریشان و مضطرب می کند که 

این حالات در آینده تحصیلی و شغلی آن ها نیز بسیار 
تأثیرگذار است.

قاسمی بیان داشت: یکی از تاثیرات اضطراب و دلهره 
امتحانات را فراموشی و پرت شدن حواس و تمرکزدانش 

آموزدر زمان امتحان و حتی پس ازآن ذکر کرد.
ی تصریح کرد: داشتن کمی اضطراب و دلهره دراین ایام 
اگر چه امری طبیعی و معقول است ولی دلهره واسترس 
بیش از حد به دلیل تاثیرات نامطلوب روحی و روانی 
برآنان و درنهایت بر جامعه نیازمند بررسی و پیگیری 

جدی است.
قاسمی با اشاره به اینکه ریشه وعامل استرس و اضطراب 
دردرجه نخست به رفتاروالدین وخانواده در هنگام برخورد 
با مسائل مهم زندگی بر می گردد، اضافه کرد: رفتارهای 
نسنجیده و توأم با نگرانی و اضطراب والدین و اعضای 
خانواده درانجام بسیاری از اموربه ویژه مواقع حساس 
موجب می شود که فرزندان به تقلید این رفتار ناشایست 

بپردازند.
برنگرانی  علاوه  استرس  این  تبعات  کرد:  عنوان  وی 
وافت تحصیلی دانش آموزان ازسوی دیگر موجب ایجاد 
مشکلات و بیماری های روحی و روانی دربین دانش 

آموزان می شود.
وی با بیان اینکه بی توجهی به کاهش استرس دانش 
آموزان در زمان امتحانات می تواند درآینده برای آن ها 
بسیار مشکل ساز شود، ادامه داد: دلهره و نگرانی های 
بیش از حد علاوه بر کاهش میزان درک و هوش، موجب 
گرایش به مصرف داروهای آرامبخش و یا روانگردان 

می شود.
وی گفت: علت تشویش و استرس بیش از اندازه برخی 
از دانش آموزان، استفاده نادرست آن ها از نیروی ذهنی 

وهوش خودشان است.
وی افزود: درایام امتحانات باید به دانش آموزان با بکار 
بردن کلمات مثبت و تشویقی روحیه داد زیرا این رفتار 
موجب می شود که آنان آرامش خاطر داشته باشند و 
یادآوری مطالب درسی در جلسه امتحان برایشان راحت 

تر صورت می گیرد.
مدیرکل آموزش و پرورش البرز یادآور شد: وقتی اضطراب 
دانش آموز بیش از حد باشد وی نمی تواند تمرکز لازم را 
بر سوالات داشته باشد و بازدهی فرد به شدت کاهش 

پیدا می کند.
وی با بیان اینکه بهتر است دانش آموزان درس را درطی 
سال بخوانند، ادامه داد: دانش آموزان درطول روز بیش 
از ۸ ساعت درس نخوانند زیرا ذهن خسته می شود و 
بازدهی لازم را در زمان یادآوری که همان جلسه امتحان 

می باشد را نخواهد داشت.
قاسمی داشتن نظم و برنامه ریزی دردرس خواندن، 
تغذیه مناسب ، استراحت و تفریح به اندازه کافی را 
ضروری دانست و گفت: دانش آموزان در زمان امتحان 

چند نفس عمیق بکشند تا احساس آرامش کنند.
وی به دانش آموزان توصیه کرد: برگه امتحانی را ابتدا 
مرور کرده و درمرحله بعد سوالات را به دقت جواب دهند 
به گونه ای که سوالاتی که می دانند را پاسخ دهند و 
سوالاتی که نمی دانند را علامت بگذارند تا بعد پاسخ 

بدهند.
وی افزود: نامناسب ترین زمان برای یادگیری دروس، 
شب امتحان است لذا روز وشب قبل امتحان را به مرور 

مطالب یادگرفته شده، اختصاص دهید.
وی در پایان تاکید کرد: برای موفقیت درامتحانات باید 

به توصیه های مشاوران مدارس و معلمان توجه کرد.

»مدیرکل آموزش و پرورش البرز«: والدین مراقب رفتارهای استرس زا درایام امتحانات باشند

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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روزنامه

5 شهری

»بضاعتی پور« خبر داد:

70 درصد تابلوهای تبلیغاتی کرج
 در اختیار شهرداری نیست

توصیه به مالکان مسکن مهر؛

طرف حساب شدن مردم و پیمانکاران؛ 
زمینه ساز مشکلات فراوان

شهروندان بدون ماسک نمی توانند به مترو وارد شوند

کارشناسان حوزه مهندسی مسکن یک توصیه مهم خطاب به 
خریداران مسکن مهر که به تازگی در صف تحویل این واحدها 

قرار گرفته اند مطرح می کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، از آنجا که در برخی از شهرهای 
از جمله اصرار  بنا به دلایلی  جدید واحدهای مسکن مهر 
برخی از مالکان قبل از تکمیل شدن و اتصال کامل انشعابات 
به خصوص گاز، به خریداران واگذار می شود کارشناسان حوزه 
مهندسی مسکن اعلام کردند: شرکت های پیمانکار تاسیسات 
نظیر پیمانکاران لوله کشی گاز، طرف حساب مستقیم شهرهای 
پل  به  مردم  وارد شدن  در چنین شرایطی  جدید هستند، 
ارتباطی بین پیمانکار و شرکت عمران منجر به ناهماهنگی و 

بروز مشکلات فراوانی می شود.
فارس  خبرگزاری  در  رابطه  همین  در  که  گزارشی  براساس 
منتشر شده است در برخی موارد مشاهده شده است که نحوه 
واگذاری واحدهای مسکن مهر پردیس توسط شرکت عمران، 
یکی از دلایل اصلی مشکلات ایجاد شده در حوزه تاییدیه 
انشعابات گاز تلقی می شود. برای مثال بخشی از واحدهای 
مسکونی پیش از تکمیل شدن، واگذار شده و امکان تایید 

انشعابات برای مهندس ناظر وجود ندارد.
این کارشناسان همچنین در ارتباط با ایرادات طرف حساب 
شدن پیمانکار انشعابات با مردم، معتقدند: با توجه به مطالبات 
پیمانکاران از شرکت عمران شهرهای جدید، طرف حساب شدن 
مردم با این پیمانکاران زمینه ساز معضلات فراوانی خواهد شد.
کارشناسان حوزه ساخت مسکن در بیان راهکارهای موجود برای 
رفع ایرادات مطروحه در حوزه انشعابات گاز، اظهار می کنند: 
تایید انشعابات و دریافت کنتور مرتبط با تاسیسات باید پیش 
از واگذاری واحد و توسط شرکت عمران شهر جدید صورت 
پذیرد، به این ترتیب مشکلات ایجاد شده از قبیل مراجعه چند 
باره ناظر شرکت گاز برای اعطای مجوز دریافت کنتور و  ایجاد 

هزینه برای مالکان مسکن مهر ، به وجود نمی آید.
اعطای  و  انشعابات  تاییدیه  دریافت  گزارش،  این  براساس 
مجوز نصب کنتور گاز برای اولین مرتبه مراجعه ناظر رایگان 
است و شرکت عمران شهرهای جدید باید مقدمات تایید همه 
واحدهای مسکونی برای اولین بار را فراهم کند. همچنین 
هزینه تایید انشعابات با توجه تفاوت های فیزیکی واحدهای 

مسکونی نظیر متراژ و طبقه، متغیر است.

مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران با اشاره به عدم 
استفاده برخی شهروندان از ماسک در شبکه متروی تهران 
گفت: در صورتیکه شرایط به اینگونه پیش برود و شهروندان 
الزام استفاده از ماسک را رعایت نکنند از ورود افراد بدون 

ماسک به شبکه مترو جلوگیری می کنیم.
روند  تشریح  در  نوبخت  فرنوش  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
اجرای طرح الزام استفاده از ماسک در شبکه متروی تهران 
گفت: تمهیداتی اندیشیده شد تا در همه ایستگاه های مترو 
فروشندگان ما مستقر شوند تا مردم در صورت نداشتن ماسک 

از این محل ها نسبت به خریداری ماسک اقدام کنند.
او افزود: امیدواریم شهروندان با همکاری های لازم شرایط را 
به گونه ای پیش ببرند که ما مجبور نشویم در ورودی شبکه 
مترو فردی را به دلیل نداشتن ماسک برگردانیم و در حقیقت 

از ورود او به شبکه مترو جلوگیری کنیم.
نوبخت تاکید کرد: نظارت ها در ورودی های شبکه مترو اعمال 
می شود اما در داخل شبکه مترو اعمال این نظارت امکان 

پذیر نیست و شهروندان می توانند این موضوع را به یکدیگر 
متذکر شوند.

مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران در تشریح ظرفیت 
شبکه مترو گفت: ما همانند سال گذشته برای یک میلیون 
و ٩٠٠ هزار نفر ظرفیت یابی انجام داده ایم اما در حال حاضر 
8٠٠ هزار نفر مسافر جابجا می شود ولی پیش بینی افزایش 
تعداد مسافرین در هفته آینده با آغاز به کار همه مشاغل انجام 

شده است.
نوبخت بار دیگر ضمن درخواست از مسافرین مترو برای رعایت 
پروتکل های بهداشتی و استفاده از ماسک در شبکه مترو، 
تصریح کرد: بزرگترین اقدامی که در شرایط موجود با وجود 
تحریم ها انجام داده ایم سرپا نگه داشتن همین ناوگان موجود 
بود که کار بسیار سختی بود در حالیکه درآمدهای مترو کاهش 
پیدا کرده است. لذا باید دولت و ستاد ملی مقابله با کرونا به 
ما برای حفظ شرایط موجود کمک کند. امیدواریم دولت وعده 

خود برای اضافه کردن ناوگان را محقق کند.

به گفته پیمان بضاعتی پور؛ رئیس سازمان سیما، منظر 
و فضای سبز شهری شهرداری کرج، 3٠ درصد تابلوهای 
تبلیغاتی کرج در اختیار شهرداری است به همین دلیل 

نمی توان در این حوزه تاثیرگذاری مطلوبی داشت.
به گزارش »دنیای هوادار«، پیمان بضاعتی پور با اشاره 
به اینکه تنها ۳۰ درصد تابلوهای تبلیغاتی شهر در اختیار 
شهرداری است، گفت: نیاز است برای بازپس گیری ۷۰ 

درصد دیگر تابلوها اقدامات لازم انجام شود.
سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  اینکه  بیان  با  او 
شهری شهرداری کرج دبیر کمیته تخصصی سیما، منظر 
کلانشهرهاست، افزود: شهری که باید برای سیما و منظر 
تابلوهای  زمینه  در  کند سالهاست  ریزی  برنامه  کشور 
تبلیغاتی سطح شهر دچار مشکل است که برای رفع این 

موانع نیاز به صدای واحد مدیریتِ استانی است.
او در ادامه به کاشت انبوه پیازهای لاله در دو پارک گلها 
و کاخ مروارید همزمان با نوروز امسال اشاره کرد و گفت: 
متاسفانه امسال به دلیل شیوع ویروس کرونا امکان بازدید 
شهروندان از این دو مرکز گردشگری مقدور نشد اما برای 
مهرماه سال جاری جشنواره گلهای داوودی برگزار می شود.

بضاعتی پور به مشکلات و هزینه های تحمیل شده 
حفظ و نگهداری یک میلیون و ۲۸۰ هزار اصله درخت در 
سطح شهر پرداخت و افزود: با توجه به هزینه های بالای 
پوشش گیاهی و نگهداری فضای سبز، خصوصا در فضای 
سبز پیرامونی باید سایر دستگاه و نهادهای اجرایی نیز به 
میدان بیایند و در رشد و توسعه متوازن مدیریت شهری 

سهیم شوند.
افتتاح فاز نخست پارک ملی ایران کوچک در شهریورماه

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج گفت: دوازده گروه حرفه ای، طراحی و اجرای این 
پارک که نمونه کوچکی از اقامتگاه و زیست بوم اقوام 
ایرانی است را برعهده دارند و اماکنی چون موزه مردم 
هزار  تئاتر  آمفی  سالن  مجهز،  بسیار  بازارچه  شناسی، 
مترمربعی بنا شده با آجر خشتی و کاشی کاری از بخش 

های این شاهکار مدیریت شهری خواهد بود.
بضاعتی پور همچنین از افتتاح پارک محیط بان واقع در 
ارتفاعات حصار خبرداد و افزود: عملیات عمرانی و اجرایی 
فاز اول این پارک به پایان رسیده و این پارک به زودی در 
مساحتی  بالغ بر ۱۷/۵ هکتار به بهره برداری خواهد رسید. 
در این پارک رهاسازی حیوانات اهلی صورت می پذیرد و 
شهروندان به وسیله خودروهای مستقر در این مسیر می 
توانند از ۵ ایستگاه موجود در این پارک به همراه خانواده 

بازدید و اوقات خوشی را سپری کنند.

تشکیل کمیته گرافیک با هماهنگی کمیسیون هنر

او در ادامه با اشاره به تشکیل کمیته گرافیک با هماهنگی 
کمیسیون هنر و ارتباطات شورای شهر، ادامه داد: هر اثر 
هنری که قرار است در شهر اکران شود در این کمیته که 
متشکل از کارشناسان خبره است داوری شده و بعد از اخذ 

تایید های لازم امکان اکران آن فراهم می شود.
او هدف از این اقدام را کاهش اکران های نامناسب عنوان 
کرد و گفت: زمانی که آثار در این کمیته نقد و بررسی می 
شود امکان حمایت از هنرمندان هم مهیا می شود و می 
توان بدین وسیله ورود هنرمندان کمتر شناخته شده به 

عرصه مدیریت شهری را ممکن ساخت.

راه و مسکنگزارش
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مشکل فعلی استاد کشاورز عفونت ریه است

گیشه سینمای آنلاین در چه وضعیتی است؟

7.5 میلیارد تومان در یک ماه

حال عمومی محمدعلی کشاورز رو به بهبودی است و مهم 
ترین مشکل و علت بستری شدن وی عفونت ریه است و 

تا بهبودی کامل باید تحت نظر باشد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، یکی از نزدیکان 
این هنرمند پیشکسوت درباره بیماری این هنرمند، گفت: 
استاد کشاورز چند روز پیش به دلیل عارضه کلیوی و 
بالا رفتن سطح کراتین خون در بیمارستان بستری شد 
و بلافاصله مراحل درمانی خود را زیر نظر تیم پزشکی 

آغاز کرد.
وی افزود: با توجه به اینکه  کراتین خون این هنرمند از 

حد نرمال بالاتر بود و خطر از کار افتادن کلیه ها وی را 
تهدید می کرد به تشخیص پزشک  مراحل سرم تراپی آغاز 
شد و  در حال حاضر میزان کراتین خون  به حد طبیعی 

نزدیک شده و وضعیت شان پایدار است.
وی دلیل ادامه بستری شدن استاد کشاورز را عفونت ریه 
عنوان کرد و گفت: پزشکان استاد کشاورز معتقدند تا 
درمان قطعی عفونت ریه استاد باید در بیمارستان بمانند.
فعلا چیزی  نیز گفت:  استاد  ترخیص  زمان  درباره  وی 
مشخص نیست و تا عفوت ریه کاملا از بین نرود باید در 

بیمارستان بمانند.

طبق آمار ثبت شده فروش ۵ فیلم اکران آنلاین در یک 
ماه ۷ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان بوده است.

طبق آمار ثبت شده، در طرح اکران فیلم ها در سینمای 
آنلاین طی بیش از یک ماه گذشته، تاکنون نیم میلیون 
بلیت فروش رفته و یک میلیون و ۲۵۰ هزار نفر مخاطب 

به تماشای آثار نشسته اند.
با گذشت بیش از یک ماه از طرح سینمای آنلاین که 
از ۲۴ فروردین و با اکران فیلم خروج فعالیتش را آغاز 
کرد، آمارها از حدود نیم میلیون بلیت فروش رفته در 
مجموع پنج فیلم به نمایش درآمده در فیلیمو و نماوا 

خبر می دهند.
بر اساس گزارش روابط عمومی این دو سامانه پخش 
اینترنتی، طرح سینمای آنلاین از ۲۴ فروردین ماه ۹۹ برای 
حمایت از سینمای ایران در بحران متاثر از شیوع بیماری 
کرونا و با نمایش فیلم خروج آغاز به کار کرد که در ادامه 
این مسیر چهار فیلم طلا، زیرنظر، مهمان خانه ماه نو و تیغ 
و ترمه نیز به آن پیوستند. با گذشت بیش از یک ماه از 
شروع این طرح و در ادامه روند اطلاع رسانی از تعداد 
بلیت های فروش رفته، در حدود نیم میلیون بلیت در 

مجموع ۲ پلتفرم تاکنون خریداری شده است.
این آمار که به صورت مستقیم به ازای هر خرید ثبت و 

به صورت تجمیعی از ۲ پلتفرم میزبان این طرح اعلام 
می شود، خبر از گردش مالی حدود هفت و نیم میلیارد 

تومانی برای سینمای ایران می دهد.
در طرح اکران آنلاین که بلیط آن ۱۵ هزار تومان قیمت 
گذاری شده و هر بلیت تا هشت ساعت پس از خرید 
اعتبار تماشا دارد، متناسب با متغیرهای بازدید در شبکه 
نمایش خانگی، برای هر بلیت حداقل ۲.۵ تماشاگر در 
نظر گرفته می شود. به همین ترتیب می توان بیش از یک 
میلیون و ۲۵۰ هزار تماشاگر را در مدت یک ماه از شروع 
طرح اکران آنلاین برای این پنج فیلم برآورد کرد. همچنین 
از درآمد  بدون واسطه ۷۰ درصد  به دلیل تعلق گرفتن 
از پنجاه فیلم  اثر، در مجموع بیش  فروش به صاحب 
متقاضی اکران آنلاین هستند و تصمیم بر این است که 
این طرح با اکران هفتگی حداقل ۲ فیلم ادامه پیدا کند.

این میزان استقبال تماشاگران در مجموع ۲ پلتفرم در 
حالی رقم خورده که طرح سینمای آنلاین جز در هفته 
کاملًا  صورت  به  هم  آن  و  خروج  فیلم  اکران  سوم 
محدود، هیچ گونه تبلیغ تلویزیونی نداشته و فیلم هایی 
که در صورت اکران سینمایی می توانستند امکان تبلیغ 
تلویزیونی داشته باشند نیز متاسفانه حالا طی طرح اکران 

آنلاین از آن محروم شده اند.

سینمای ایران 

»فریبا سلیمانی« در گفت و گو با »دنیای هوادار«: 

نایب رئیس فدراسیون نباید ترس از
 دست دادن جایگاه خود را داشته باشد

هیات والیبال استان تهران تبدیل به کسب و کار شده بود

کارشناس والیبال کشورمان می گوید: هیات والیبال استان 
تهران تبدیل به یک صنعت و بیزینس شده بود که با ورود 

عشایری از این قبیل موضوعات از بین رفت.
فریبا سلیمانی در گفتگو با »دنیای هوادار« درباره سیستم 
بانوان فدراسیون والیبال، گفت: آغاز امور بانوان فدراسیون 
والیبال با حضور خانم شاددل انجام گرفته، ایشان درگذشته 
با آقای داورزنی همکار بودند و در وزارتخانه هم کار می کردند 
و با تجربه تر نسبت به گذشته شدند و شخصی بیگانه ای 

در والیبال نیست.
وی تصریح کرد: حساسیتی بر روی نایب رئیسی وجود ندارد، 
نایب رئیس های بسیار زیادی داشتیم آمدند و رفتند ولی در 
کار این ترس را داشتند که جایگاهشان را از دست بدهند، با 
همه زحماتی که کشیدند آنطور که باید و شاید نتوانستند در 

حوزه والیبال بانوان کاری را انجام بدهند.
مربی بین المللی والیبال با عنوان اینکه شاددل ترسی از، از 
دست دادن صندلی خود ندارد، افزود: نایب رئیس فدراسیون، 
هم والیبالی هم غیر والیبالی داشتیم، مهم این است که یک 
نفر بدون ترس کار کند، برای والیبال بانوان کارگروه های فنی 
را به کار بگیرد، نیاز داریم به کسی که واقعا قوی عمل کند، 
بدون ترس و باقدرت برای پیشرفت والیبال بانوان گام بردارد.
فریبا سلیمانی ادامه داد: اکنون زمانی است که کارگروه های 
آقایان و بانوان تشکیل شده است، کارگروه ها مشورتی انجام 
می شود که قابل تقدیر است و در حاضر اینکه والیبال برای 
یک قشر خاص نیست و برای همه است که این مهم بسیار 

با ارزش است.
و  داورزنی  برای  بانوان  والیبال  خیلی  اینکه  بیان  با  وی 
فدراسیون مهم است، خاطرنشان کرد: قوی ترین تیم های 

جهان از آسیای شرقی هستند و این کار ما را در آسیا سخت 
می کند، ما باید از بهترین های والیبال جهان برای ارتقاء 
خارجی  مربی  به  کنیم،  استفاده  کشورمان  بانوان  والیبال 

خوب برای تیم ملی نیاز داریم.
کارشناس والیبال کشورمان با عنوان اینکه باحضور یک مربی 
خارجی تراز اول موافقم هستم، اضافه کرد: البته  هر مربی 
به ایران بیاید با توجه به شرایط کشورمان سبک پوشش و... 
کار مقداری سخت است ولی ما نیاز داریم  یک مربی خوب 
خارجی برای یک بازه زمانی بلند مدت بیاید تا والیبال بانوان 
کشور رشد و توسعه پیدا کند، در گذشته تیم ملی والیبال 
مایدا چیچیچ را استخدام کرده بود که رزومه چندانی نداشت 
حتی کارت بین المللی خود را در داخل کشورمان گرفت، 
اما حضور او از لحاظ روحی و روانی برای ملی پوشان بسیار 

خوب بود اما بار فنی چندانی نداشت.
فریبا سلیمانی با اعلام اینکه کار استعدادیابی بیشتری باید 
انجام شود، ادامه داد: کارگروه کمیته استعدادیابی و آموزش 
انجام شده  و ترکیب فدراسیونی ها برای مدیریت این کمیته 

ها یک تیم دانشگاهی و عملی بوده است.
مربی بین المللی والیبال در خصوص هیات والیبال استان 
تهران و مخالفت اولیه خود با عشایری، گفت: در انتخابات 
هیات والیبال استان تهران گفته بودم که غیر والیبالی ها 
جایی ندارند، البته آقای داورزنی و یزدانی خرم والیبالی نبودند 
اما مدیریت بسیار عالی داشتند، پس از ریاست عشایری من 
نشستی با ایشان داشتم، هدفشان پیشرفت والیبال بوده و 
آمدند تا تغییرات مثبت در تهران ایجاد کنند والیبال تهران 

واقعا نیازمند تغییراتی بود.
وی درباره تغییر نایب رئیس هیات والیبال استان تهران، 
اینگونه پاسخ داد: خانم زبردست یک زمانی همزمان سه پست 
داشتند، این اشتباهات مدیران بالایی است که یک نفر را در سه 
سمت به کارگیری می کنند، خانم زبردست به خاطر خانواده و 
استقلال کاری در هیات والیبال استان تهران را انتخاب کردند 
و فدراسیون را رها کرد، در یک بازه زمانی والیبال تهران تبدیل 
به یک بیزینس شده بود،یک نفر ۱۳ آکادمی همزمان داشت 
که این نشان دهنده عدم نظارت بود، اما با ورود عشایری این 

موضوعات از بین رفت.

بانوان

میلاد حسین زاده

  خبرنگار

حساسیتی بر روی نایب رئیسی وجود ندارد، نایب رئیس های بسیار زیادی داشتیم 
آمدند و رفتند ولی در کار این ترس را داشتند که جایگاهشان را از دست بدهند، با 
همه زحماتی که کشیدند آنطور که باید و شاید نتوانستند در حوزه والیبال بانوان کاری 

را انجام بدهند.
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7 ورزشی

رئیس  به عنوان  منوچهری«  »محمدقاسم 
و  منصوب  کشور  کیک بوکسینگ  انجمن 

مشغول به کار شد.
طی حکمی از سوی »یوسف بهتری« رییس 
رزمی،  ورزش های  انجمن های  فدراسیون 
»محمدقاسم منوچهری« رئیس انجمن کیک 

بوکسینگ کشور شد.

منوچهری طی سال های ۲۰۰۲ تا ۲۰۰۶ ریاست 
فدراسیون آسیایی کیک بوکسینگ را عهده دار 

بود.
وی به عنوان ریییس کیک بوکسینگ کشور 
با همکاری کمیته ملی المپیک کشور موفق 
به راه اندازی و بنیان گذاری این رشته در 

شورای المپیک آسیا گردیده است.

اولین جلسه آنلاین کمیته فنی فدراسیون 
»محمدرضا  حضور  با  ووشو  جهانی 
شد  برگزار  کمیته  این  عضو  پورغلامی« 
در  ووشو  حضور  خصوص  در  آن  طی  و 
تبادل  و  بحث  جوانان،   ۲۰۲۲ المپیک 

صورت گرفت.
این رشته رزمی مهیج برای نخستین بار به 
صورت رسمی در بازی های المپیک جوانان 
در  ووشوکاران  و  داشت  خواهد  حضور 
بازی های المپیک ۲۰۲۲ جوانان در سنگال 

به میدان می روند.
بر این اساس در نخستین جلسه آنلاین 
کمیته فنی فدراسیون جهانی این رشته که 
با حضور »محمدرضا پورغلامی« عضو ایرانی 
این کمیته برگراز شد در خصوص حضور 
ووشو در بازی های المپیک ۲۰۲۲ جوانان، 

تبادل نظر صورت گرفت.

مقرر گردید تا مسابقات قهرمانی جوانان 
جهان، رقابت گزینشی بازی های المپیک 

جوانان سنگال باشد.
نحوه توزیع وایلدکارت نیز از دیگر مباحث بود 
که قرار است، ۱۶ وایلدکارت بین کشورهایی 
که از طریق مسابقات جهانی موفق به کسب 

سهمیه نمی شوند، توزیع  شود.
از دیگر مباحث مهم در این جلسه آنلاین، 
معرفی بیشتر فرم »تای چی شان« )بادبزن 
سراسر  تالوکاران  و  مربیان  به  تای چی( 
جهان است که بر این اساس کلاس های 
آموزشی آنلاین برگزار خواهد شد که عموم 

می توانند این کلاس ها را دنبال کنند.
همچنین مقرر گردید بعد از دوران کرونا، 
قاره های  در  فرم  این  آموزشی  دوره های 
برگزار  کشور  چند  میزبانی  به  و  مختلف 

شود.

جلسه آنلاین کمیته فنی فدراسیون جهانی ووشو برگزار شد»منوچهری« رئیس انجمن کیک بوکسینگ شد
رزمی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

سرشاخ  نیروها  در انتخابات هیات کشتی مازندران
آقایان تخم مرغ های خود را در سبد مطمئن بچینند

پیش تر یادآور شده بودیم اکثریت نامزدهای 
احراز ریاست هیات کشتی مازندران  را گوش 
از عسگری  شکسته ها تشکیل می دهند. 
محمدیان گرفته که عنوان پرافتخار قهرمانی 
جهان و المپیک را یدک می کشد تا نقی 
فنی  و  اجرایی  های  حوزه  در  که  کلانتری 
حساسی چون ریاست هیات کشتی استان 
و  لیگ  سازمان  ریاست  مازندران،  و  تهران 
مدیریت تیم های لیگ برتر امتحان خود را 
پس داده است. همچنین بهنام طیبی، حمید 
جعفری،  شهرام  بابایی،  محسن  محمدنژاد، 
قابل  های  شکسته  گوش  قربانی  مرتضی 
همانند  آنان  از  برخی  که  هستند  اعتباری 
بهنام طیبی یکی از بهترین های ایران و حتی 
جهان در دوره قهرمانی بوده، حمید محمدنژاد 
و محسن بابایی نیز قهرمانان صاحب اعتبار و 
جایگاهی بودند که اولی کارنامه قابل قبولی 
در ریاست هیات شهر و دیار خود دارد. این 
توان و تخصص کم و بیش در میان اغلب 
کاندیدا های گوش شکسته حکمفرماست. 
برای  آشنا  نام  و  این جمع شاخص  حضور 
احراز ریاست هیات کشتی مازندران اگرچه 
این  از  پرتعداد می نماید و چه بسا برخی 
عزیزان به وقت مقتضی انصراف خواهند داد 
اما قطعا هر کدام از این جمع که باقی بماند 
اندکی ضعف و قوت نسبت به دیگری،  با 

توان اداره کشتی مازندران را خواهد داشت.
حکم  سلیم  عقل  یادشده  شرایط  تحت 

از  فدراسیون  و  استان  مسئولان  کند  می 
انتخاب  هر کدام از این جمع رضایت داشته 
و او را در جهت تحکیم بیش از پیش جایگاه 
کشتی مازندران یاری دهند. به عبارت دیگر 
انتظار از مسئولان یادشده حرکت در مسیری 
است که قاطبه علاقه مندان کشتی بر صحت 
و سلامت آن مهر تایید زده باشند. در واقع 
دلسوزی  و  تجربه  پای تخصص،  که  جایی 
در میان باشد اولی آن است مسئولیت به 
کسانی سپرده شود که در امور مربوطه صاحب 
صلاحیت، دارای پیشینه روشن و آشنا با زیر 
و بم رشته ورزشی خود باشند. حال اگر قرار 
باشد مسئولان ذیربط به جای اعمال نظارت بر 
حسن انجام برگزاری انتخابات جهت گزینش 
فرد اصلح، در جهت اعمال نظر و سلیقه بر 
با هیچ معیار منطقی سازگار نخواهد  آیند 
بود؟ باز هم اگر همین مسئولان بدون توجه 
به پیشینه ورزشی و تخصص مرتبط بخواهند 
فردی را در مسند ریاست قرار دهند که در 
دایره مقبولیت گوش شکسته ها قرار نگیرد 
در آن صورت باید در نیت طراحان این سناریو 
تردید کرد. چگونه می توان برای اداره امور 
و  تخصص  به  نیاز  که  ورزشی  هیات  یک 
شناخت کافی دارد متخصصین را کنار زده و 
فردی غیر آشنا را در مسند ریاست قرار داد؟ 

متاسفانه برخی شنیده ها حاکی از آن است 
آقایانی که باید بر تخصص و مقبولیت افراد 
در این انتخابات اصرار داشته باشند نه تنها 
بر این مهم علاقه مند نیستند بلکه تلاش 
خود را به کار گرفته اند تا حد امکان فردی 
ریاست  مسند  بر  را  کشتی  خانواده  از  غیر 
بنشانند. اگر اسم بی تدبیری بر این مشی 
نتوان گذاشت یقینا شایسته کم لطفی و بی 
سلیقگی است. بی گمان از نظر علاقه مندان 
مازندران  کشتی  پرشور  جامعه  و  شمار  بی 
کشور  در  ورزش  این  اول  قدرت  عنوان  به 

پذیرفتنی نخواهد بود که چهره های محبوب 
و دوست داشتنی مورد کم لطفی واقع شده 
و کفه ترازو به سود کسانی باشد که ورزش 
و کشتی را از دریچه ای غیر از این مقوله 
نگاه می کنند. بی تردید سیاسی کاری، بده 
بستان های باندی و گروهی از نگاه تیزبین 
قشر نخبه جامعه که همانا قهرمانان باشد دور 
نخواهد ماند بر همین اساس به دوستانی 
که از ورطه ورزش خود را به مناصب سیاسی 
رسانده اند توصیه می شود بار دیگر فرجام 
چنین خیزش هایی را در نظر آورده و ندامت 
مردم را در اعتماد به خود به دقت مورد بررسی 

قرار دهند.
گذشته چراغ راه آینده است و همه ما باید 
توجه داشته باشیم تلاش برای مصادره به 
مطلوب کردن آرا و ایده جمهور ناس در همه 
بخش ها از جمله ورزش شاید در کوتاه مدت 
مثمر ثمر اما در بلند مدت به ضد خود تبدیل 

می شود و چه بسا دردسر آفرین شود.
حاصل کلام اینکه به دوستان سیاستگذار و 
تصمیم گیرنده توصیه می شود با توجه به 
صورت  تغییرات  و  تحولات  شتابناک  روند 
اجتماعی،  سیاسی،  های  عرصه  در  گرفته 
ورزشی و تغییر معنا دارد ذائقه مردم، مسیری 
را برگزینند که همسو با این تحولات باشد. 
روز گذشته مجلس یازدهم با ترکیب کاملا 
متحول نسبت به دوره گذشته گشایش یافت 
و چه بسا طی یک سال آینده چنین تحولاتی 
شوراهای  جمله  از  دیگر  های  عرصه  در 
اسلامی شهر و روستا و ریاست جمهوری نیز 
رخ دهد بنا براین شایسته است عزیزان، تخم 
مرغ ها خود را در سبدی بچینند که احتمال 
سلامت آن بیشتر از سبدهای دیگر است. این 
سبد سلامت مفهومی جز توجه به نظر قاطبه 
اهالی ورزش مازندران و گوش شکسته های 

این خطه ندارد.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

دیدگاه

در واقع جایی که پای تخصص، تجربه و دلسوزی در میان باشد 
اولی آن است مسئولیت به کسانی سپرده شود که در امور 
مربوطه صاحب صلاحیت، دارای پیشینه روشن و آشنا با زیر 
و بم رشته ورزشی خود باشند. حال اگر قرار باشد مسئولان 
ذیربط به جای اعمال نظارت بر حسن انجام برگزاری انتخابات 
جهت گزینش فرد اصلح، در جهت اعمال نظر و سلیقه بر آیند با 

هیچ معیار منطقی سازگار نخواهد بود؟ 

بی تردید سیاسی کاری، بده بستان های باندی و گروهی از نگاه 
تیزبین قشر نخبه جامعه که همانا قهرمانان باشد دور نخواهد 
ماند بر همین اساس به دوستانی که از ورطه ورزش خود را به 
مناصب سیاسی رسانده اند توصیه می شود بار دیگر فرجام 
چنین خیزش هایی را در نظر آورده و ندامت مردم را در اعتماد 

به خود به دقت مورد بررسی قرار دهند.

این توان و تخصص کم و بیش در میان اغلب کاندیدا های 
گوش شکسته حکمفرماست. حضور این جمع شاخص و نام 
آشنا برای احراز ریاست هیات کشتی مازندران اگرچه پرتعداد 
مقتضی  وقت  به  عزیزان  این  از  برخی  بسا  چه  و  نماید  می 
انصراف خواهند داد اما قطعا هر کدام از این جمع که باقی 
بماند با اندکی ضعف و قوت نسبت به دیگری، توان اداره کشتی 

مازندران را خواهد داشت.
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شروع  مثل  لالیگا  سرگیری  از  مسی:  لیونل 
آمریکا  کوپا  تعویق  است؛  جدید  فصل  یک 

ناامیدکننده بود.

نیز در  بایرن مونیخ  اتریشی  آلابا، مدافع  داوید 
آستانه تمدید قرارداد قرار گرفته است.

ژوزه مورینیو )سرمربی تاتنهام(: بازیکنان مصدوم 
ما ریکاوری شده و احتمالا تا شروع مسابقات 

آماده خواهند بود.

قرارداد  پاری سن ژرمن در آستانه دائمی کردن 
»ایکاردی« است و پیشنها 55 میلیون یورو همراه 

با پاداش دارد!

آنجلو دی لیویو، بازیکن سابق یوونتوس در تمجید 
از کریستیانو رونالدو گفت:»او یک قهرمان فوق 
العاده است. رونالدو یک نمونه خوب برای تمرین 

و زندگی است.«

زلاتان ابراهیموویچ برای ادامه روند درمانی خود 
امروز ایتالیا را به مقصد سوئد ترک کرد.

مدافع  کخ،  رابین  جذب  دنبال  به  دورتموند 
فرایبورگ است.

سولسشر و مدیر برنامه ایگالو همچنان به تمدید 
قرارداد این مهاجم با شیاطین سرخ امیدوارند.

»اکنون وقت رسيدگي است«؛ گزاره ای که »محمد دادگان« 
به کار برده و ما نیز بارها و بارها با یادداشت ها و تیترهایمان 

بر لزوم آن تاکید ورزیده ایم.
دادگان را که همگان می شناسند و فوتبالی ها بهتر از 
هرکسی بر کارنامه پربار او آگاه هستند و نیک می دانند 
که وی از مديران كاربلد است. يك دانشگاهي با پيشينه 
پرافتخار فوتبالي. دادگان، اگر به حاشیه کشیده نشود )چه 
در گفت و گوها و چه اعمالش( حرف هاي خوبي مي زند که 
در عین حال اعمال بسیار ماندگاری هم به جای می گذارد. 
حرف هايي كه كسي جراتش را ندارد. او اخیرا هم مثل 
هميشه حرف هاي خوبي زد. حرف هايي از تفاوت آقازادگي 
و گدازادگي! دادكان از ريشه هاي فساد در فوتبال هم گفت 
و اينكه »اکنون وقت رسیدگی است«! دادگان گفته:»اكنون 
كه فوتبال تعطيل است بهترين فرصت براي رسيدگي به 
فساد در فوتبال است« و اينكه:»چرا طي يك سال پنج تا 
مدير براي يك تيم تعيين مي شود؟ « اصل ٩٠ مجلس 

كه يكي از وظايفش بررسي همين مسائل است که طبق 
شنيده ها قرار بود دوباره دست به کار شود اما چند صباحی 
است که دیگر خبری از پیگیری ها و اخطارها نیست. اگرچه 
چند سال پيش اصل ٩٠ متاثر از بررسي هاي فراكسيون 
ورزش مجلس شوراي اسلامي گزارشي را به قوه قضائيه 
براي انجام رسيدگي ارسال كرد، اما اعمال نفوذ و بعضا 
مماشات در اين رابطه نه تنها نتيجه علني به دنبال نداشت، 
بلكه شكست قبح فساد در فوتبال و اخبار ريز و درشتي 
كه اين روزها از اختلاس و ابهام در قراردادهاي خارجي به 
گوش مي رسد، كميسيون اصل ٩٠ را مجاب كرده تا بار ديگر 
به پرونده فساد فوتبال ورود كند و پرونده آن را با ابعادي 
وسيع تر بازگشايي كند. در همين رابطه قرار است دكتر 
قاضي زاده هاشمي عضو فراكسيون ورزش و البته كميسون 
اجتماعي به كميسيون اصل ٩٠ اضافه شود تا ابعاد سالم 
سازي فوتبال بيش از پيش مورد توجه و کنكاش قرار گيرد. 
اميدوارم اين بار نتيجه گزارش اصل ٩٠ به سرانجام برسد تا 
بلكه دوستداران فوتبال يكبار براي هميشه بدانند در پس 
اين فوتبال چه خبر است و چرا فوتبال ما با اين همه درآمد 
)!( همواره بدهكار است و آه در بساط ندارد؟ و چرا در هر 
پرونده اي که در فيفا داريم محكوم مي شويم و چیزی جز 
شکست و آبروریزی سهم ما نیست؟ پشت پرده ماجراي 
شركت پيشكسوتان كهن چيست؟ ماجراي واردات خودرو 
توسط مديري كه لباس قانون برتن داشت به كجا انجاميد؟ 
و هزاران هزار مسئله ديگر كه هر دم از آن باغ بري مي رسد 

و تازه تر از تازه تري به گوش مي رسد! مثل داده پردازي 
و مدير مستعفي سرخ ها و رد پاي بازيكن سابق تيم ملي! 
قاضي زاده هاشمي یا هر شخص حقیقی و حقوقی دیگری 
که وارد این موضوعات می شود، خواسته ما و تمامی مردم 
و اصحاب رسانه این است که نباید از کنار اینگونه مسائل و 

فساد در فوتبال به راحتی عبور کرد...  

حرف آخر

اکنون وقت رسیدگی است؛

آقایان دقیقا منتظر »چه چیزی« هستید؟

جهان فوتبال 

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

وکیل برانکو: کوچکترین مصالحه ای نمی کنیم
قرارداد  سنت  آخرین  تا  دارد  نظر  در  ایوانکوویچ  برانکو  حقوقی  وکیل 

موکلش را از پرسپولیس بگیرد. گفت:  هیچ پیشنهاد تازه ای را در 
این باره از پرسپولیس دریافت نکردیم و اگر هم پیشنهادی ارائه 

شود، آن را نخواهیم پذیرفت؛ چرا که هیچ سازشی از سوی ما 
در کار نخواهد بود.

تست کرونای تمام شاهینی ها منفی شد
تست PCR تمامی اعضای باشگاه شاهین شهرداری بوشهر منفی اعلام شد. 

هم اکنون تیم شاهین شهرداری بوشهر با رعایت تمامی پروتکل های 
بهداشتی و ضد عفونی تمامی اماکن تمرینی و اداری و همچنین 

رعایت تمام اصول بهداشت فردی در زمان برگزاری تمرینات سعی 
دارد بدون کمترین مخاطره فعالیت خود را ادامه دهد.

بشار رسن در لیست انتظار پرواز به تهران
هافبک عراقی پرسپولیس برای حاضر شدن در تمرینات تیم فوتبال رسپولیس 

همچنان به دنبال محقق شدن وعده های مدیران باشگاه است. پیش از 
این رسن که به خاطر شیوع ویروس کرونا به کشورش سفر کرده، با 

انجام مصاحبه هایی گلایه های خود را نسبت به شرایط مالی به زبان 
آورد و حتی در بین صحبت هایش عنوان کرده بود.

سپاهان آکادمی نمونه فوتبال پایه کشور
اکبر محمدی امروز در تماس تلفنی با مسئول فوتبال پایه AFC آکادمی 

سپاهان را به عنوان آکادمی نمونه کشور معرفی کرده است. گفتنی 
است احسان حاج صفی و سردار آزمون دو ملی پوش فوتبال 

ایران به شمار می روند که از آکادمی سپاهان به مدارج بالا 
راه یافته اند.

»محمدتقی امیری خراسانی« سرپرست فدراسیون بدنسازی شد
سرپرست فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام توسط وزیر ورزش منصوب 

شد تا ریاست پورعلی فرد رسما به پایان برسد و محمدتقی امیری 
خراسانی با حکم وزیر ورزش به عنوان سرپرست فدراسیون 

بدنسازی و پرورش اندام منصوب شد. وی پیش از این سابقه 
مدیرکلی اداره ورزش کرمان را داشته است.

بیرالوند: از هدفم عقب نشینی نکرده ام
ملی پوش وزنه برداری گفت: من هم دقیقا با همان مشکلی که علی 

میری در شهر خودش دارد، دست به گریبان هستم. تمرینات 
خودم را انجام می دهم و این اعتقاد را ندارم که حتماً من باید 

انتخاب کادرفنی برای رفتن به المپیک باشم، اما عقب نشینی 
هم نکرده ام.

کرونا، جان قهرمان اسکیت ایران را گرفت
قهرمان جوان اسکیت ایران به دلیل ابتلا به ویروس کرونا جان 

خود را از دست داد. محمد نعمتی، ملی پوش 2٠ ساله تیم 
بین  ملی اسکیت جوانان که سابقه قهرمانی مسابقات 

ابتلا به  اثر  بر  را دارد،  المللی کره جنوبی در سال۱۳۹۷ 
کرونا جان باخت.

»راجر فدرر« ثروتمندترین تنیسور جهان در سال 2019 
مجله آمریکایی فوربس اسامی ۱۰ تنیسور ثروتمند جهان در سال ۲۰۱۹ را 

منتشر کرد که راجر فدرر با دارایی ۹۳.۴ میلیون دلار در سال ۲۰۱۹ 
در صدر قرار دارد. این لیست درآمد تنیسورها را تا اول ژوئن 

۲۰۱۹  در نظر گرفته است. این ورزشکار سوئیسی در سال ۲۰۱۹ 
مبلغ ۸۶ میلیون دلار درآمد داشته است.

ن بعضی ها داغشو دوست دار


